
 

BR-03.0012.14.19.1.2019 

Protokół nr 19/2019 

z posiedzenia Komisji Innowacji i Wykorzystania Funduszy Unijnych  
odbytego w dniu 5 grudnia  2019 roku 

w sali 303 UMK 

W posiedzeniu, któremu przewodniczył Łukasz Sęk przewodniczący Komisji 
Innowacji i Wykorzystania Funduszy Unijnych Rady Miasta Krakowa , udział wzięli 
członkowie Komisji wg listy obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego 
protokołu,  

Przewodniczący  Komisji  po stwierdzeniu quorum pozwalającego na 
podejmowanie prawomocnych decyzji o godzinie 15.00 otworzył posiedzenie  Komisji.  
Porządek obrad: 
1.Otwarcie posiedzenia. 

2.Opiniowanie projektu uchwały - Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Krakowa 
w zakresie merytorycznego działania komisji/projektodawca Prezydent Miasta 
Krakowa/- druk 863. 
Zaproszeni Goście: 
Skarbnik Miasta Krakowa - Małgorzata Okarmus. 
Dyrektor Wydziału ds. Przedsiębiorczości i Innowacji – Katarzyna Wysocka. 
Dyrektor Wydziału Strategii, Planowania  i Monitorowania Inwestycji –Janusz 
Moskwa. 

3.Opiniowanie projektu uchwały - Budżet Miasta Krakowa na rok 2020 w zakresie 
merytorycznego działania komisji/ projektodawca Prezydent Miasta Krakowa/- druk 
862. 
Skarbnik Miasta Krakowa - Małgorzata Okarmus. 
Dyrektor Wydziału ds. Przedsiębiorczości i Innowacji – Katarzyna Wysocka. 
Dyrektor Wydziału Strategii, Planowanie  i Monitorowania Inwestycji –Janusz 
Moskwa 
4.Sprawy bieżące.  

 
5.Oświadczenia, komunikaty. 
Ad.2.3. 

Opiniowanie projektu uchwały - Wieloletnia Prognoza Finansowa Miasta Krakowa w 

zakresie merytorycznego działania komisji/projektodawca Prezydent Miasta 

Krakowa/- druk 863. 

Opiniowanie projektu uchwały - Budżet Miasta Krakowa na rok 2020 w zakresie 
merytorycznego działania komisji/ projektodawca Prezydent Miasta Krakowa/- druk 
862. 
Jeśli chodzi o dochody i wydatki ze środków Unii Europejskiej  w roku przyszłym, to plan 

dochodów to 277 mln zł – informował Janusz Moskwa Dyrektor Wydziału Strategii, 

Planowania i Monitorowania Inwestycji. - Największymi pozycjami (mającymi umowy 

na dofinansowanie ze środków UE – red.) są duże inwestycje infrastrukturalne: budowa 

linii tramwajowej na Górkę Narodową, ścieżki rowerowe – a wśród nich najdłuższa  
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wzdłuż al. 29-go listopada od ul. Żelaznej do Opolskiej; modernizacja torowisk 

tramwajowych wraz z infrastruktura towarzyszącą; przebudowa ulicy Igołomskiej i 

rozbudowa al. 29-go listopada. (…)  Proces zdobywania dofinansowania z UE jest 

zakończony. Jedyne możliwe zagrożenia (co do utraty środków- red.) są po stronie 

wykonawców. (…) projekty musza być rozliczone do końca 2023 roku. Obecnie nawet na 

realizację największej inwestycji jest czas.  

Natomiast jeżeli chodzi o nową perspektywę budżetową, to dyrektor Moskwa 

zapowiadał, iż będą starać się o dofinansowanie na budowę nowych, projektowanych 

linii tramwajowych oraz projekty związane z  bardzo szeroką gamą działalności nowej 

jednostki zajmującej się klimatem, powietrzem i odwodnieniami.  

Zastępca Dyrektora Wydziału ds. Przedsiębiorczości i Innowacji-  Magdalena 

Wiechniak poinformowała o komisję o działaniach związanych z budową i 

uruchomieniem klastra innowacji społeczno-gospodarczych Zabłocie 20.22. Wyraziła 

nadzieję, że w i kwartale 20121 roku uda się podpisać umowę z wykonawcą. 

Przedstawiła również inne działania podejmowane przez wydział w zakresie innowacji. 

Komisja zaopiniowała pozytywnie zarówno projekt budżetu na przyszły rok jak i 

Wieloletniej Prognozy Finansowej stosunkiem głosów 3 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący 

się. 

Przewodniczący Komisji Łukasz Sęk zaproponował wystosowanie wniosku do 

prezydenta o uwzględnienie w budżecie miasta na rok 2020 kwoty 1 mln. Złotych na 

realizację zadań innowacyjnych, która to kwota miałaby być rozdysponowana w ciągu 

roku po konsultacjach z odpowiednimi wydziałami urzędu, aby w ten sposób móc 

dofinansowywać innowacyjne działania i pomysły, z którymi zwracają się do komisji 

mieszkańcy oraz przedstawiciele różnych stowarzyszeń itp.  

Komisja wniosek przegłosowała jednomyślnie – 4 za, 0 przeciw , 0 wstrzymujących się 

oraz ustaliła, że zostanie również zgłoszona przez komisję poprawka do budżetu – 4za, 

0 przeciw , 0 wstrzymujących się. 

Ad.4.Sprawy bieżące – Komisja przyjęła harmonogram posiedzeń na 2020 rok – 4za, 0 

przeciw, 0 wstrzymujących się. 

Ad. 5. 
Oświadczenia, komunikaty. 
Nie zgłoszono oświadczeń i komunikatów. 
Zamknięcie posiedzenia. 

Wobec zrealizowania porządku, Przewodniczący Komisji o godzinie 15.50 
zamknął posiedzenie. 

 
Prowadzący posiedzenie 

Przewodniczący Komisji Innowacji 
i Wykorzystania Funduszy 
Unijnych   Rady Miasta    Krakowa 

                                                                                                                                          
                                                                                                                                             Łukasz Sęk 
 
Protokołował: 
Paweł Drożniak 
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